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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 7152 din 28.12.2018 
 

 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 28 decembrie 2018, ora 1300 

 

 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

din 13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

▪ Mai participă la ședință doamna Baciu Violeta-Elena, consilier (contabil) si domnul 

Luchian Laurentiu-Nicolae in cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei Rebricea. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, ZAHARIA VASILE. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 511 din 21.12.2018 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 28 

decembrie 2018, ora 1300 cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor 

speciale, pe anul 2019. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului bugetar, pentru 

anul financiar 2018. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii termenului de valabilitate a Planului 

Urbanistic General al comunei Rebricea și a Regulamentului Local de Urbanism aferent acestuia. 

4. Proiect de hotărâre privind atribuirea in folosinta gratuita a unui teren apartinand 

domeniului public al comunei Rebricea, in suprafata de 300 mp situat pe raza satului Draxeni, comuna 

Rebricea, catre S.C. DELGAZ GRID S.A. pe durata existenței obiectivului. 

5. Interpelari si raspunsuri. 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 
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 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind stabilirea 

impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pe anul 2019. 

 - Dau cuvântul doamnei Diaconu Maricica, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor 

speciale, pe anul 2019. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind stabilirea impozitelor și 

taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pe anul 2019. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pe anul 2019. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de privind stabilirea 

impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pe anul 2019. 

  

  DISCUTII: 

 Domnul consilier Zaharia Petrea este de parere ca taxa pentru inchiriere Camin cultural este 

mare. 

Domnul viceprimar spune ca la organizarea unor evenimente se va lua in calcul consumul de 

apa si curent electric, care este inclus in taxa. 

Domnul consilier Morariu Ionel considera ca taxa pentru salubrizare este mare, comparativ cu 

anii precedenti. 

Domnul primar spune ca de la 1 ianuarie 2019 contribuabilul nu va mai plati anual, taxa se 

incaseaza lunar, nu se va plati pentru familie, ci pentru fiecare membru.Este intr-adevar un salt 

considerabil, dar aceasta este taxa la nivel de judet, aprobata in adunarea generala a ADIV 

Vaslui.Operatorul va veni saptamanal sa ridice gunoiul, iar noi va trebui sa platim factura, indiferent 

daca in luna respectiva nu s-a incasat taxa de la cetateni.Suntem constienti ca oamenii vor fi 

nemultumiti, dar va veni ziua in care vom fi intrebati de Curtea de Conturi despre aceste facturi. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind stabilirea 

impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pe anul 2019. 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

contului de incheiere a exercitiului bugetar, pentru anul financiar 2018. 
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 - Dau cuvântul doamnei Baciu Violeta, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului bugetar, 

pentru anul financiar 2018. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

incheiere a exercitiului bugetar, pentru anul financiar 2018. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea contului de incheiere a exercitiului bugetar, pentru anul financiar 2018. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de privind aprobarea 

contului de incheiere a exercitiului bugetar, pentru anul financiar 2018. 

  

  Nu sunt discutii la acest punct. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind aprobarea 

contului de incheiere a exercitiului bugetar, pentru anul financiar 2018. 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

prelungirii termenului de valabilitate a Planului Urbanistic General al comunei Rebricea și a 

Regulamentului Local de Urbanism aferent acestuia. 

 - Dau cuvântul domnului Luchian Laurentiu-Nicolae, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea prelungirii termenului de 

valabilitate a Planului Urbanistic General al comunei Rebricea și a Regulamentului Local de 

Urbanism aferent acestuia. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de privind aprobarea prelungirii 

termenului de valabilitate a Planului Urbanistic General al comunei Rebricea și a 

Regulamentului Local de Urbanism aferent acestuia. 

  

  Nu sunt discutii la acest punct. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind aprobarea 

prelungirii termenului de valabilitate a Planului Urbanistic General al comunei Rebricea și a 

Regulamentului Local de Urbanism aferent acestuia. 

 

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
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   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 4. Trecem la de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind atribuirea 

in folosinta gratuita a unui teren apartinand domeniului public al comunei Rebricea, in 

suprafata de 300 mp situat pe raza satului Draxeni, comuna Rebricea, catre S.C. DELGAZ 

GRID S.A. pe durata existenței obiectivului. 

 - Dau cuvântul domnului Luchian Laurentiu-Nicolae, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind atribuirea in folosinta gratuita a unui 

teren apartinand domeniului public al comunei Rebricea, in suprafata de 300 mp situat pe raza 

satului Draxeni, comuna Rebricea, catre S.C. DELGAZ GRID S.A. pe durata existenței 

obiectivului. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de privind atribuirea in 

folosinta gratuita a unui teren apartinand domeniului public al comunei Rebricea, in suprafata 

de 300 mp situat pe raza satului Draxeni, comuna Rebricea, catre S.C. DELGAZ GRID S.A. pe 

durata existenței obiectivului. 

  

  DISCUTII: 

 Domnul consilier Gavril Neculai spune ca aceasta societate a fost solicitata la 

deranjamentul iluminat public din Ratesu-Cuzei, dar ca se deplaseaza cu mare intarziere.Uneori 

dureaza si o saptamana.Oamenii sunt nemultumiti, deoarece platesc taxa pentru iluminat. 

 Domnul viceprimar confirma cele spuse si crede ca firma este suparata pe institutie, din 

cauza semnarii unui contract cu o firma concurenta. 

 Domnul primar spune ca pentru a sesiza un deranjament dureaza si 30 minute pana te preia 

un operator.Un cetatean mai in varsta din Draxeni mi-a spus ca are o problema si m-a rugat sa sun la 

ei pentru a se deplasa.A durat foarte mult pana a raspuns cineva.Vom contacta societatea sa solicitam 

un punct de vedere. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind 

atribuirea in folosinta gratuita a unui teren apartinand domeniului public al comunei 

Rebricea, in suprafata de 300 mp situat pe raza satului Draxeni, comuna Rebricea, catre 

S.C. DELGAZ GRID S.A. pe durata existenței obiectivului. 

 

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 
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 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                     SECRETAR,  

               Consilier, Zaharia Vasile                                                       p. Onu Alina – Elena  


